
衝突礦產聲明 

 

剛果(Congo)的礦業掌控在某些利益團體的手中，並因利益衝突造成當地的武裝衝突及人權

侵害的事件不斷地發生，並影響到鄰近的周邊國家及地區。 

 

晶彩科技身為企業的公民，基於企業社會責任與尊重國際人權，我們不支持也不使用所謂『衝

突礦產』，並持續關注此一議題，同時發表不使用衝突礦產之聲明及詳實了解我們的供應鏈，

確保钽 Tantalum (Ta)、錫 Tin (Sn)、金 Gold (Au)、鎢 Tungsten (W)、鈷(Co)、鈀(Pd)等這類

金屬來源非由剛果民主共和國衝突區域之礦區開採，我們及我們的供應商伙伴並全力避免使

用這些『衝突礦產』，以期改善礦產議題所帶來之衝擊。 

 

 

Favite Conflict Minerals Policy 

 

Conflict minerals are minerals mined in conditions of armed conflict and human rights abuses, 

notably in the Democratic Republic of the Congo, such as Tantalum (Ta), Tin (Sn), Gold (Au), 

Tungsten (W), by armed parties who are often affiliated with various armed rebel groups. The 

profits from the sale of these minerals finance continued fighting in Second Congo War, and 

control of lucrative mines becomes a focus of the fighting as well. 

 

Favite, as the citizen of the world, supports human rights, and embraces its Corporate Social 

Responsibility. We will keep paying attention to this issue, and do due diligence to ensure that 

Favite and Favite’s suppliers avoid using conflict minerals. 
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